
N SPREJEM URBANISTIČNIH PROGRAMOV
IN ZAZIDALNIH NAČRTOV

Kje in kako
bomo zidali?

Ker v naši občini zadnje čase temeljiteje
skrbimo za urbanistično ureditev prostora
in ker je v pripravi tudi prostorski plan,
katerega sestavni del je tudi urbanizacija,
smo se obrnili na Marjana Krmavnerja,
predsednika komiteja za urejanje in var-
stvo okolja, pri IS Sob, da bi o tem izvedeli
kaj več.

»Na področju urbanistične ureditve je v
obdelavi urbanistični red za Polhograjsko
dolino. Le-ta je že pripravljen za javno
razpravo, ki bo predvidoma oktobra me-
seca«.

Kako pa je z Dobrovško dolino in s KS
Škofljica?

»Urbanistični načrt Dobrovške doline je
tudi že v pripravi«, je povedal Krmavner
in nadaljeval: »To področje zajema predel
od Tržaške ceste proti Polhovem Gradcu z
vsemi zaselki. Načrt je strokovno že pri-
pravljen za javno razpravo, ki bo prav tako
v oktobru. Razgrnitev urbanističnega reda
za KS Škofljico pa bo predvidoma/v mese-
cu novembru«.

»V izdelavi so tudi smernice za ureditev
prostora med Pijavo gorico, Želimljami,
Turjakom in Gradiščem«, nas je dopolnil
tovariš Kermavner. »Strokovne smernice
za to področje so izdelane in so sedaj v
javni razpravi in v obdelavi tako v KS kot
tudi pri regionalnem Zavodu za spomeni-
ško varstvo. Ta dokument bo nared za
javno razpravo tja do februarja prihodnje-
ga leta«.

Naj dodamo še, da z urbanističnimi na-
črti še nismo segli v južni del Ijubljanskega
barja - od Podpeči, Tomišlja. Iga. Res pa
je tudi, da so strokovne službe že v fazi
dogovarjanja s pooblaščeno organizacijo -
Ljubljanskim urbanističnim zavodom, da
bi skupaj pripravili izhodišča nadaljnje
prostorske ureditve tega območja.

Marjana Krmavnerja smo povprašali še,
katera so tista področja naše občine, ki
sodijo v generalni urbanistični plan Ljub-
Ijane in bodo tudi kmalu urbanistično ure-
jena?

»Prvič gre za novelacijo zazidalnega na-
črta VS-6 Vič. Potem gre za izdelavo zazi-
dalnega načrta Zeleni Log. Kot tretje naj
omenim novelacijo zazidalnega načrta VS-
106 - območje med Tržaško cesto, Grego-
rinovo in železniško progo. Sledi izdelava
zazidalnega načrta Skofljice in Lavrice.
Pripravlja se program zazidave stanovanj-
skih objektov na področju RS-4 - Južno
od Jurčkove poti proti Južni obvoznici«.

Vsi navedeni dokumenti, nam je zatrdil
Marjan Krmavner, bodo pripravljeni še v
letošnjem letu in bo njih realizacija že
možna v naslednjih letih.
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